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	May 25, 2017
	
	Le 25 mai 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Robert Dill Sr., Lillian Dill and Lilrob Ltd.

Applicants

- and -

Bruce P. Kriegman in his capacity as Court Appointed Chapter 11 trustee for LLS America LLC

Respondent

AND BETWEEN:

Robert Dill Jr. and Tracey Dill

Applicants

- and -



Bruce P. Kriegman in his capacity as Court Appointed Chapter 11 trustee for LLS America LLC

Respondent
	
	ENTRE :

Robert Dill Sr., Lillian Dill et Lilrob Ltd.

Demandeurs

- et -

Bruce P. Kriegman en sa qualité de curateur du chapitre 11 désigné par la Cour pour LLS America LLC

Intimé

ET ENTRE :

Robert Dill Jr. et Tracey Dill

Demandeurs

- et -



Bruce P. Kriegman en sa qualité de curateur du chapitre 11 désigné par la Cour pour LLS America LLC

Intimé

	[bookmark: _GoBack]
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to join two appellate court file numbers in one leave application is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Numbers AI16-30-08563 and AI16-30-08575, 2017 MBCA 12, dated January 19, 2017, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête pour joindre deux numéros de dossier de la cour d’appel dans une demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéros AI16-30-08563 et AI16-30-08575, 2017 MBCA 12, daté du 19 janvier 2017, est rejetée avec dépens.





C.J.C.
J.C.C.

